
Protokół Nr 67/2024

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej
'w Sępólnie Krajeńskim w dniu 11 marca 2024r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1.
2.

3.
4.

Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 - Stanisław Gustyn;
Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej - Zbigniew Tymecki;
Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich - Beata Kozłowska.

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Barbara Szlezer, która po powitaniu
zebranych zaproponowała następujący jego porządek:

1.

2.

3.

4.

5.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porz4dku;
Informacja w zakresie współpracy z organizacjami pozarządowymi;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. określenia wysokości opłat za korzystanie z
wychowania przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach
prowadzonych przez Gminę %pólno Krajeńskie;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich przedstawiła Komisji informację w zakresie
wsp«5łpracy z organizacjami pozarządowymi (informacja stanowi załącznik do niniejszego
protokołu). Pani Szlezer zapytała ile organizacji samorządowych działa i jest dotowana.
Kierownik Referatu SO odpowiedziała, że w 2023 r. ogłoszono 8 konkursów ofert, w których
wzięło udział 11 organizacji pozarządowych. Łącznie organizacje zJożyJr5r 18 ofert, z których
15 dostało dofinansowanie. Wobec powyższego zawarto 15 umów z dziewięcioma
organizacjami pozarządowymi. . Pani Szlezer zapytała, czy są stowarzyszenia, które
sukcesywnie nie otrzymują dofinansowań. Kierownik Referatu SO zaprzeczyła. Dodała że
zdarza się, że odrzuca się ofertę ze względów formalnych, natomiast były środki, więc
ogłoszono kolejny konkurs i organizacja otrzymała środki na realizację zadania.

Komisja przyjęła przedstawioną inforrnację do wiadomości.

Ad.3. Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej przedstawił Komisji projekt uchwały
Rady Miejskiej w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania
przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach prowadzonych przez
Gminę %pólno Krajeńskie. Poinformował, że 28 lutego 2024r. Minister Edukacji ogłosił
obwieszczenie określające wysokość wskaźnika waloryzacji i maksymalną wysokość opłaty za
korzystanie z usług przedszkolnych. Wysokość opłaty wzrasta od l września jeżeli ta%
uchwa% podejmie rada do 1 ,44 zł za pobyt dziecka w przedszkolu powyżej5 godzin dziennie.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie pro3ekt przedstawionej uchwa§.
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Ad.4. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokó't z poprzedniego posiedzenia w miesiącu
lutym 2024 r.

Ad. 5. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Gustyn poinfornnowal że w mediach jest mowa o programie, w którym ,,orliki" mają być
ogólnodostępne. Dyrektor ZOOS powiedziai że obecnie są wyłaniani animatorzy, została
przyjęta sugestia, żeby orliki były dostępne w ciągu tygodnia po lekcjach oraz w weekendy,
kiedy to zainteresowanie jest największe. Dotarła inforrnacja, że do końca kwietnia będzie
wyłoniony operator rządowy, więc jest nadzieja, że czas funkcjonowania ,,orlików" się
wydhuży, że strona rządowa dołoży 5 0% kosztów utrzymania animatorów. Poinformował także,
że grupy SKS otrzymahy akceptacje we wszystkich szkołach. Pan Gustyn powiedział, że
ostatnio w mediach były nagłaśniane informacje o możliwości udostępniania ,,orlików",
niekoniecznie pod nadzorem animatora;

- Pani Miczko- Gierakowska zapytała o anonim w sprawie pracowników Szkoły Podstawowej
Nr 1. Dyrektor ZOOS odpowiedział, że wp'łyne;% trzy anonimy, które są obecnie rozpatrywane
przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej, była rozmowa z dyrektorem szkoły,
odbędzie się także spotkanie z pracownikami szkoły. Przewodniczący Rady Miejskiej
zaznaczył, że zgodnie z prawem anonimów się nie rozpatruje, niemniej jednak za względu na
wagę zarzutów sprawę przekazano do rozpoznania.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca zakończy4a posiedzenie.

Przewodnicząca Komisji
Barbara Szlezer

okołował:
?m-asz Dix ,,zj rA,?
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